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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:770 Mer planerbar elproduktion

Sveriges elproduktion har under lång tid kännetecknats av att vara 
konkurrenskraftig, pålitlig och närmast koldioxidfri. Men efter att Sverige de 
senaste åren stängt ned planerbar kraftproduktion i södra Sverige körs 
oljekraftverket i Karlshamn allt oftare. 

Nu har Karlshamnsverket summerat produktionen för 2021 och meddelar att 
man under 2021 använde en ansenligt större mängd olja jämfört med året innan. 
Under 2021 gick det åt 28 000 ton olja, vilket är åtta gånger så mycket jämfört 
med 2020, då 3 600 ton förbrukades. Detta motsvarar utsläpp om 90 000 ton 
koldioxid. Inte sedan 2010 har verket förbrukat så mycket olja.

Detta är naturligtvis ett besvärande faktum för miljön och ut ett 
klimatperspektiv, men det borde också vara en tankeställare för regeringen, som 
bär det yttersta ansvaret för den förda energipolitiken. 

Mot bakgrund av detta vill jag rikta följande fråga till statsrådet Khashayar 
Farmanbar:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta åtgärder för att Sverige ska få mer 
planerbar fossilfri elproduktion på plats för att minska miljöfarliga utsläpp?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-16
Besvaras senast
2022-01-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


